
Anteckningar från möte med styrgruppen för Ett enat Bohuslän 

 

Tid och plats: Bohusgården, Uddevalla, 2025-01-20 kl. 10:00-12:00 

 

Närvarande: Miguel Odhner, Kent Hansson, Martin Johansen, Janne Bark, Ingela Holgersson, Linda 

Einarsrud, Pelle Olausson, Ann Haraldsson, Helena Henriksson, Marcus Palm, Ronny Svensson, Cia 

Säll, Fredrik Lindén, Marie Linde  

 

• Miguel Odhner öppnar mötet  

 

• Anteckningar från förra mötet läggs till handlingarna. 

 

• Genomgång av insatsområden och vad som är på gång. 

 

• Hållbarhet – Strömstad och Tanum  

Skräpdykningarna kommer i gång igen under våren. Marknadsföringen av Håll 

Bohuslän Rent kommer att ta ny fart i år. Startskottet blir Västkuststiftelsens medverkan 

på Båtmässan. 

 

• Vandringsleder (Bohusleden och Kuststigen) – Västkuststiftelsen 

Nya sträckor har färdigställts på Öckerö och inom Strömstad kommun. 

Systemet för att rapportera brister på vandringsleder kommer att förbättras och 

förenklas.  

Workshop för friluftslivsfrågor inom kommunerna är på gång. 

• Västkustleden, cykelled genom Bohuslän - Västkuststiftelsen  

Ansökan om Västkustleden från Göteborg till Tanumshede är inskickad till 

Trafikverket. Miguel tar initiativ till nytt möte med Trafikverket för att diskutera 

resterande sträcka.   

 

• Mobilitet – Tjörn och Orust 

Ett webinarium kommer att hållas den 28 februari för att lyfta goda exempel på 

hållbar mobilitet. Till detta möte inbjuds tjänstepersoner, politiker och 

besöksnäringsföretag.  

Nytt trafikförsörjningsprogram för VGR är nu på remiss. Det är viktigt att 

kommunerna lyfter besöksnäringens behov i sina svar. Martin skickat Tjörns svar 

till Miguel som går ut med en uppmaning till övriga kommuner. 

 

• Leaderprojeket 

• Samtliga kommuner har ställt sig positiva till att ansöka om ett Leaderprojekt under 

ledning av Turistrådet för att öka turismen utanför högsäsong. Tanken är att 

etablera två temaveckor; en på hösten och en på våren. Fokus kommer troligen att 

ligga på fisk och skaldjur under hösten. Kanske kan projektet dra nytta av de 

ursprungsskyddade livsmedlen och även uppmana till ansökan om ursprungssydd 

för ytterligare produkter t.ex. räka, kräfta och hummer. Ansökan ska vara inne den 

13 februari. Styrgruppen för ett Enat Bohuslän kommer även att utgöra styrgrupp 

för projektet. 

 



 

• Agenda för årsmötet 7 mars i Sotenäs 

Miguel bjuder in landsbyggdminister Peter Kullgren som extern talare. Om han inte har 

möjlighet inbjuds Sara Modig, statssekreterare. Miguel stämmer först av detta med övriga 

KSO. 

 

Nya insatsområden: 

Styrgruppen föreslår att samtliga insatsområden från 2024 kvarstår under 2025. Som nytt 

insatsområde föreslås Varumärket Bohuslän, med fokus på det nya Leaderprojektet. 

Turistrådet föreslås som huvudansvarig för insatsområdet, med stöd av Stenungsund och 

Uddevalla. 

 

Nya deltagare i styrgruppen. Fredrik och Marie, i egenskap av valberedning, tar fram förslag 

på nya deltagare i styrgruppen eftersom Åsa Massleberg och Ronny Svensson nu avslutar sina 

uppdrag. 

 

De kommunala kontaktpersonerna har även föreslagit Ställplatser som ett insatsområde. 

Styrgruppen beslutar att denna fråga ska ingå i insatsområde mobilitet. Skärgårdsidyllen lyfter 

paddelleder som ett potentiellt område. Styrgruppen beslutar att detta ska jobbas vidare med i 

samverkan mellan Turistrådet, paddelföretagen och Västkuststiftelsen i stället för att vara ett 

fokusområde.  

 

• Turistrådet på gång 

Turistrådet arbetar med Leaderansökan. Under året har varumärket Bohuslän stärkts på flera 

sätt, bl.a. på sajt och i social media. Årshjulet för kampanjer 2025 är nu klart och ligger på 

Turistrådets sajt.  

 

• Lokala turistorganisationer på gång 

Södra Bohuslän får ny identitet eftersom organisationen nu har uppdrag från Orust men inte 

från övriga kommuner i Södra Bohuslän. Uddevalla har startat ett nytt kommunalt bolag; Visit 

Uddevalla som ska hantera turismfrågor framöver. 

 

• Rapport från företagen  

Skärgårdsidyllen berättar att tre stora paddlingsevent är på gång under våren. Det är stort 

intresse för paddling från utländska researrangörer. Bokningarna från utländska 

privatresenärer börjar redan komma in. 

Musselbaren rapporterar om tuffa tider för många företag inom restaurangbranschen. Lagunen 

berättar att campingen i Bohuslän mår bra men att det råder hård priskonkurrens. 

Bokningsläget inför sommaren ser bra ut. Storhotellgruppen, som tidigare ombetts komma 

med önskemål om vad de önskar från kommunerna, meddelar att det skulle vara önskvärt med 

hjälp inom följande områden; korttidsparkeringar, samarbete kring evenemang och marknader, 

rimliga kommunala avgifter.  

 

• Datum för kommande möten 

Datum för nästa möte sätts när vi ses under årsmötet den 7 mars. 

 

Gå gärna in på hemsidan där ni hittar information om Ett enat Bohuslän och anteckningar från möten 

https://www.vastsverige.com/ettenatbohuslan/ 

 

https://www.vastsverige.com/ettenatbohuslan/

